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K volbám přijďte 23. a 24. května a dejte nám hlas, je čas volit nás! 

   Obecně vzato komunistická strana 
souhlasila se vstupem, ale ne za pod-
mínek, které byly vyjednány. Převážná 
většina nově vstupujících států si 
dokázala vyjednat nejrůznější výjimky 
na přechodná období v různých oblas-
tech rozvoje, ale Česká republika si 
dokázala vyjednat pouze minimum. 

   Známou věcí jsou nejrůznější kvóty na 
produkty jako je mléko, cukrová řepa…, 
či trvání na dodržování zpracovatelských 
technologiích, které se v ostatních státech 
dodržovat nemusí. Přístupová vyjedná-
vání za Českou republiku měl tehdy 
na starosti JUDr. Pavel Telička, sou-
časný lídr hnutí ANO Andreje Babiše 
do voleb Evropského parlamentu. 
Ano vážení, právě ten, který vyjednal 
tak špatné podmínky vstupu naší ze-
mě do EU…  

   Po deseti letech našeho členství v EU, 
již mohu bilancovat a musím konstatovat, 
že v oblasti získávání dotací z fondů EU 
patříme k nejhorším z celé evropské 
osmadvacítky.  
   Je to dáno několika faktory: Jednak naši 
úředníci nejsou dostatečně proškoleni v 
problematice získávání dotací z fondů 
EU a dochází tak k zamítání v důsledku 
chybného zpracování dokumentace a dále 
z důvodu tzv. tunelování fondů mnohými 

kmotry, což má po odhalení za následek 
navracení již získaných peněz zpět do 
EU.  
   V EU dochází k zvláštnímu přerozdě-
lování peněz obecně. Jde např. o nulovou 
sazbu DPH na některé výrobky ve sta-
rých státech, dotace do zemědělství nebo 
do firemních technologií. Když se napří-
klad získá dotace na vybavení nějaké fir-
my, která má provozovnu na území ČR a 
je vlastněna zahraničním kapitálem, tak 
dotace ze strany EU míří sice do Česka, 
ale vlastní zisk z této operace do zahrani-
čí, takže občané naší země z těchto dotací 
nemají žádný užitek.  

   Množí se nejrůznější byrokratické po-
stupy a mnozí úředníci podávají neod-
borné a nekvalitní návrhy na změnu legis-
lativy, snad jen proto, aby vykázali něja-
kou činnost a vzhledem k tomu, že legis-
lativa EU tvoří zhruba 80 % zákonů 
ČR, tak se mnozí naši občané mnohdy 
nestačí ani divit co vše jsou schopni v 
Bruselu schválit. 

   KSČM bude v unii prosazovat rovno-
právné důstojné postavení pro všechny 
státy. Vytvoření proaktivní politiky za-
městnanosti, protože rekordní armáda 
nezaměstnaných by se mohla stát ohro-
žujícím faktorem pro celou unii. Snížit 
míru byrokracie vzhledem k možnostem 
čerpání dotací z fondů unie, samozřejmě 

za pomoci transparentních výběrových 
řízení v jednotlivých členských státech.  

   Energetický rozvoj založený na kon-
cepci zelené energie v podobě solárních 
panelů za předpokladu nepřemrštěných 
výkupních cen z tohoto zdroje, i když to 
je v kompetenci členských států, či prosa-
zovat využití geotermálního tepla k vý-
hřevu domů. Energetický mix se musí 
opírat o nukleární zdroje. Dobudování 
železničních koridorů, dálničních transit-
ních tahů a obchvatů měst s použitím 
průhledného kofinancování z fondů EU.  

  
Autor: Ing. David Kváč, kandidát 

KSČM pro volby do EP  
 
                   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                        

 

Jak já to vidím 
Jmenuji se Blanka Mrázová a jsem 
členkou Městské organizace KSČM 
v Poděbradech. Naše členská základna 
není tak úplně malá, ovšem věkový prů-
měr našich členů je velmi vysoký. Tak 
jako hodně jiných organizací i nás trápí 
nedostatek mladých lidí. Takových, kteří 
by měli novou energii, zajímavé nápady, 
spoustu volného času, smysl pro humor, 
ale i pro zodpovědnost a hlavně obrov-
skou chuť účastnit se dění v naší straně, 
přímo v té naší organizaci a to hned teď 
a aby jich bylo hodně. Zdá se mi, že se 
usmíváte a říkáte si – jasně, to by chtěla 
každá organizace. 

Čím to, že je to jen vize ?   Je toho hod-
ně. 

Jedním z důvodů je  naše uspěchaná do-
ba. Dříve to bylo jednoduché – žádná 

televize, žádný internet, sem tam rádio. 
Lidé se navzájem více poslouchali, více se 
potkávali a byli ochotni pro sebe navzá-
jem i pro republiku něco udělat. Nebylo 
tak těžké zajistit účast lidí, a hlavně mla-
dých lidí, na schůzích, lampionových 
průvodech, pietních aktech při různých 
výročích, a to už nemluvím o brigádách, 
prvomájových průvodech, manifestacích, 
různých besedách a setkáních. A teď. 
Vezměte si třeba každoroční Setkání pod 
Blaníkem. Kolik se nás tam sejde letos ? 

Dalším důvodem je velká a zcela negativ-
ní kampaň médií vedená proti KSČM. 
A přitom jde o ovlivňování zejména mla-
dých lidí, kteří jsou na tomhle světě velice 
krátkou dobu na to, aby mohli objektivně 
posoudit, kde je pravda. Berou za své to, 
co slyší a vidí ve škole, v televizi, v tisku. 
Nejde o rozumný dialog, kde by byl dán 

stejný prostor oběma stranám.  Je to 
monolog. Monolog, který jen kritizuje 
určité období a ani náhodou nepřipustí, 
že by na tomto období mohlo být také 
něco dobrého – třeba jistota práce, bez-
platného zdravotnictví, školství, zajištění 
důchodců … 

Jezdím teď do Prahy na přednášky Stře-
dočeské university. Nechci tvrdit, že tam 
všemu rozumím. To zdaleka ne. Spousta 
věcí je ovšem zajímavých a s. František 
Ledvina, který nám přednáší filozofii, by 
se určitě nezlobil, že ho v kontextu výše 
napsaného, budu citovat. Moc se mi to 
líbí. 

„Komunisté v Evropě byli poraženi. Sta-
lo se to už mnohým v lidských dějinách. 
Neuspěli všichni ti, kteří překáželi další-
mu vývoji, ale i ti, kteří se dopouštěli na 

Přečti a pře-

dej dál. 

http://marxismus.cz/hismat/a_co_2.htm#Thiess
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perspektivních cestách hrubých chyb. 
Vývoj lidstva se totiž odehrává jenom 
tak. 

  Všichni vítězové si vždy mysleli, že zví-
tězili provždy a nade vším. Unikalo jim, 
že jejich vítězství je jen částečné, relativ-
ní a dočasné, že je pouhým kompromi-
sem mezi jejich vůlí a možnostmi, mezi 
jejich přáním a realitou. Ať to byl boj 
zbraní nebo myšlenek, každé sebevětší 
vítězství se po létech jevilo budoucím 
generacím jako malicherné. I nad těmi co 
sahali až do nebe, nakonec vyrostla trá-
va. Jenže vždy něco přežilo, většinou 

potichu a nenápadně. Pravda je totiž 
skromná, někdy až nudná. Není tak krás-
ná a zajímavá, jako její mladší sestra - lež. 

Posuďte sami, co nebylo poraženo 
s komunisty. Poznejte základy jejich myš-
lení tak, jak je začali formulovat Karel 
Marx a Bedřich Engels již v roce 1844. 
Jejich pomníky bylo snadné odstranit, 
jejich jméno je lehké hanobit, ale jejich 
přínos k lidskému poznání by bylo nutno 
překonat, tedy nahradit něčím pravdivěj-
ším a přesnějším. 
Komunisté nebyli poraženi proto, že vy-
znávali marxismus, ale proto, že jej mnozí 

málo znali, málo respektovali, často ob-
cházeli a nezacházeli s ním jako s vědou, 
ale jako s praporem“.   Konec citátu. 
Nikdy nic není jen černé, nikdy nic není 
jen špatné. Ani tehdy, ani teď. Je to jen o 
ochotě mluvit, vysvětlovat, domlouvat 
se, třeba i dohadovat a hádat, ale vždy se 
snažit najít společnou řeč. Takovou, kte-
rá by všem a zejména současné mladé 
generaci, ale i těm dalším, podala pravdi-
vý obraz, jak to tenkrát skutečně bylo.  
 
Mluvit o tom, že bylo něco špatné, ale 
i něco dobré. Mluvme o tom. 

 

 

Jiří Maštálka je kvestorem
1
 

Evropského parlamentu a 
zástupcem pokladníka frakce 
GUE/NGL. Dále je členem Výboru 
pro právní záležitosti, členem 
Delegace ve Výboru pro parlamentní 
spolupráci EU-Moldavsko a členem 
Delegace v Parlamentním 
shromáždění Euronest. Je také 
náhradníkem Výboru pro životní 
prostředí, veřejné zdraví a bezpečnost 
potravin. 
Miroslav Ransdorf je 
místopředsedou frakce 
GUE/NGL. Působí ve Výboru pro 
průmysl, výzkum a energetiku, dále je 
členem Delegace ve Výborech pro 
parlamentní spolupráci EU-
Kazachstán, EU-Kyrgyzstán a EU-
Uzbekistán a pro vztahy s 
Tádžikistánem, Turkmenistánem a 
Mongolskem a Delegace v 
Parlamentním shromáždění Euronest. 
Je náhradníkem ve Výboru pro 
mezinárodní obchod a v Delegaci ve 
Výboru pro parlamentní spolupráci 
EU-Moldavsko. 
Jaromír Kohlíček je členem Výboru 
pro dopravu a cestovní ruch a členem 
Delegace ve Výboru pro parlamentní 
spolupráci EU-Ukrajina. Je 
náhradníkem Výboru pro zahraniční 
věci a náhradníkem Delegace ve 
Výborech pro parlamentní spolupráci 
EU-Kazachstán, EU-Kyrgyzstán a 
EU-Uzbekistán a pro vztahy s 
Tádžikistánem, Turkmenistánem a 
Mongolskem. 
Věra Flasarová je členkou 
Rozpočtového výboru a členkou 
Delegace ve Výboru pro parlamentní 
spolupráci EU-Rusko. Je náhradnicí 
Výboru pro průmysl, výzkum a 
energetiku. 
 

 
 

                                                 
1 Jeden z nejvyšších představitelů parlamentu EP 

Co vše prosadili poslanci 
zvolení za KSČM 

v Evropském parlamentu? 
 

 Regulaci roamingu a přenosu dalších 
dat.  
Snížené ceny za roaming pocítilo 380 
miliónů klientů ve všech zemí EU. Ceny 
jsou v rámci EU stejné, cena odchozího 
hovoru je 7,45 Kč za minutu, příchozího 
2,15 Kč za minutu a cena SMS je 2,45 
Kč. 

 Jednání o třetím energetickém 
balíčku skončila snesitelným 
kompromisem pro český průmysl.  
Prosadili jsme vyhození dvacetiprocentní 
klauzule, požadující povinné rozdělení 
podniků s nejméně dvacetiprocentním 
podílem na trhu (v případě rozdělení 
ČEZu by to znamenalo rapidní zvýšení 
cen za energii pro finální spotřebitele). 

 Vyjednali jsme vyšší emisní kvóty pro 
ČR v prvním období obchodování 
s emisními povolenkami. 

 Podíleli jsme se na výsledné podobě 
sedmého a osmého rámcového 
programu pro vědu a výzkum (bez 
něj by nefungovala centra základního 
výzkumu) a byli jsme pro záchranu 
programu Galileo. 

  
 Bylo přijato 30 z 52 námi podávaných 

pozměňovacích návrhů regulace 
chemického průmyslu REACH.  
REACH není ideální, ale jeho původní 
podoba byla mnohem horší pro český 
průmysl 

 

KSČM je ve frakci  GUE/NGL 
 

Jedná se o konfederaci Evropské sjednocené 
levice/Severské zelené levice (Gauche Unitaire 
Européenne/ Nordic Green Left – 
GUE/NGL). Tato frakce je politické seskupení 
převážně socialistických , komunistických a 
ekologicky zaměřených stran v Evropském 
parlamentu. Součástí této frakce jsou i poslanci 
zvolení za KSČM, kteří jsou v současné době 

čtyři. 
V této frakci je v současné době 35 
poslanců z 13 členských států a 18 
politických stran. Uskupení vzniklo v 
roce 1989, kdy Italská komunistická 
strana, španělská Sjednocená levice, 
Socialistická lidová strana z Dánska a 
řecký Synaspismos založili uskupení s 
názvem Evropská sjednocená levice 
(GUE, Gauche Unitaire Européenne). 
Italové toto seskupení opustili poté, 
co se Italská komunistická strana pře-
jmenovala na Demokratickou levici 
a připojila se k Straně evropských so-
cialistů. Brzy poté se toto uskupení 
rozrostlo o další strany a ustavilo se 
jako politické sdružení na začátku 
čtvrtého parlamentního období v roce 
1994 pod jménem Konfederace ev-
ropské sjednocené levice.  
GUE/NGL usiluje o lepší pracovní 
podmínky, přístup ke vzdělání, sociální 
zabezpečení a společenskou solidaritu, 
o uctivé zacházení s naší planetou a 
jejími zdroji, o kulturní výměnu a 
rozmanitost, o udržitelný hospodářský 
rozvoj a trvalou důraznou mírovou 
politiku. Tyto oblasti by podle 
GUE/NGL měly být hlavními pilíři 
evropské integrace. Svoji úlohu 
GUE/NGL vidí v prosazování 
přeměny EU na lidštější, 
transparentnější a hmatatelnější 
uskupení. Zasazuje se o přímou 
demokracii a aktivní zapojení občanů 
do procesů EU. EU se podle 
GUE/NGL musí stát projektem 
občanů Unie, nesmí tedy zůstat v 
rukou elit. GUE/NGL požaduje 
rovná práva pro muže a ženy, 
občanská práva a svobody i 
vymahatelnost lidských práv. 
Antifašismus a antirasismus jsou podle 
GEU/NGL také silnou součástí 
tradice levicového hnutí v Evropě. 
 
 

Mediální úsek ÚV KSČM

http://marxismus.cz/diamat/dm.htm#Seneca
http://marxismus.cz/diamat/marx.htm
http://marxismus.cz/diamat/marx.htm
http://marxismus.cz/diamat/engels.htm
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K situaci v Lysé nad Labem 
Vážení, 

po delší době jsem si dovolil seznámit Vás 
s děním v Lysé nad Labem. Nesdělím Vám 
však mnoho nového. Celé 4 roky, co za-
stupuji KSČM jako jediný v zastupitelstvu 
města a ani po dobu předchozích  4 let, co 
jsme tam byli ještě se Standou Ježkem, se 
mnoho nezměnilo.  Vládne zde uměle vy-
tvořená koalice.  Až na světlé výjimky, jako 
je rekonstrukce stadionu u Školy, si koalice 
totalitním způsobem dělala,  co chtěla a 
namísto řešení akcí, které by pomohli ke 
kvalitnímu životu lidem ve městě se utápě-
la v akcích, které byly zajímavé pouze pro 
úzkou skupinu občanů a nebo dokonce 
pro několik rodin.  

Faktem je, že přeci jen některé akce se po-
dařilo realizovat podle programu KSČM, 
ale stálo to mnoho úsilí a byl třeba trvalý 
tlak při jednání ZM. Některé akce se poda-
řilo prosadit až třeba po 3 letech usilovné 
práce a přesvědčování a za pomoci dalších 
opozičních zastupitelů. 

Nepodařilo se ale například vyřešit pokra-
čování výstavby obchvatu kolem města, 
protože vedení města spinkalo 7 let jako 
méďa zimním spánkem. Základní doku-
menty se nám podařilo získat z kraje za 
pomoci s. Milaty a měla by se tvořit nová 
smlouva mezi městem a krajem. Stále není 
řešena nová výstavba domova důchodců a 
asi bohužel dlouho nebude. Na pozemcích 
města v centru, v areálu bývalé Fruty se 
nepostavilo za 6 let po podepsání smlouvy 
vůbec nic, přesto vedení města dělá i ne-
možné, aby vyšlo vstříc soukromému sub-
jektu, který měl postavit rozsáhlý komplex 
za více jak 700 mil.Kč. Výstavba nové pro-
dejny Tesco ještě nezačala a asi nebude 
realizována vůbec. Popravdě řečeno měla 
být postavena ve zcela nevhodné lokalitě 
při protestech mnoha občanů. 

O tom, že mnoho akcí sice realizovaných, 
nese známky  neefektivity a nekvality není 

třeba zdůrazňovat, stačí se zmínit o re-
konstrukci komunikace v Masarykově 
ulici, na náměstí B.Hrozného a nebo o 
výstavbě MŠ v Brandlově ulici. 

Nakonec však uvidíte sami, že při před-
volebních akcích se budou některé stra-
ny chlubit cizím peřím a akcemi, které 
byly zmanipulovány a programy budou 
lživé, ale zato na barevném lesklém pa-
píře. 

Po celé období jsem se snažil držet hes-
la „ S lidmi pro lidi“ i když to bylo vel-
mi obtížné, protože stávající vládnoucí 
garnitury neměly velký zájem projedná-
vat akce s občany předem a nebo zcela 
záměrně a pokrytecky až v době, kdy 
nebylo možno prakticky již nic změnit. 
K novému návrhu Územního plánu 
města bylo velmi mnoho protestů ze 
strany občanů, z nichž mnohé nebyly 
vyslyšeny. 

Bohužel vedení města v Lysé nad La-
bem nepostupuje při řešení problémů 
systematicky, koncepčně, bohužel bez 
vize, řeší pouze akce nahodile a nebo 
podle toho, kde se náhodně podaří za-
jistit třeba nějaké dotace. Strategický a 
komunitní plán je v našem městě sice 
schválen, ale není totalitní radniční koa-
licí respektován a využíván. 

Vedení města se soustřeďuje jen na 
prodej majetku, jak nemovitostí (bytů) , 
tak pozemků, méně již na nákup , který 
by mohl být využit pro další rozvoj 
města. Jedinou výjimkou je pozemek 
zakoupený přes realitku, bohužel  
v neodpovídající cenové hladině, navíc 
bez analýzy jaká část pozemku bude 
vůbec potřeba pro výstavbu obchvatu, 
spíše jde o úlitbu bohům, resp. spřáte-
leným firmám.  

Zúčastnil jsem se koncem ledna tohoto 
roku konference Stavebnictví, dotace 

a inovace, pořádané společností BEFFA 
v Senátu. Zahajoval ji místopředseda Se-
nátu PČR MUDr. Přemysl Sobotka. Pře-
devším šlo o možné zabezpečení řady do-
tačních státních titulů a jejich implementa-
ce na akce v oblasti investic, která mají 
města připravena k realizaci v letech 2014 
- 2020. 

Účelem této konference bylo mimo jiné 
přiblížit řešení zástupcům samosprávy, a 
to taková, která se již v praxi osvědčila. 
Společným jmenovatelem je zajištění kva-
lity života ve městě. Pilířem konference 
byla “Tvorba strategických plánů rozvoje“ 
a jejich využívání v praxi. Zřídkakdy města 
znají své největší ekonomické devizy, a 
proto málokdy ví, jak s nimi efektivně na-
kládat. 

Ekonomický vzhled, humanizace a kulti-
vace fyzického a sociálního prostoru měs-
ta, zaměření se na kvalitní data a interdis-
ciplinární spolupráci a koordinaci 
z pohledu vedení města by mělo poskyt-
nout starostům a představitelům samo-
správy nové modely řízení města. Bohu-
žel, naše totalitní a laické vedení  města 
v Lysé nad Labem, tak jak ukázala mno-
holetá praxe, není schopno moderního 
řízení města. 

Rád bych Vám sdělil něco pozitivního, ale 
toho opravdu moc není a určitě již pře-
dem nezávidím těm, kteří budou na pod-
zim v nových zastupitelstvech. Budou 
muset mnoho napravovat a  půjde větši-
nou o dlouhodobý proces. 

  

Ing. Petr Gregor 

zastupitel za KSČM, bezpartijní 

Kde se vzala oranžovo-černá trikolóra na demonstracích na Ukrajině? 
Tato stuha má dlouhou válečnou  historii. Od roku 1769 byla udělována ruským vojákům za statečnost. 

Ve Velké vlastenecké válce, 18 září 1941, při příležitosti Jelnjanské ofenzívy Sovětské armády, za bitvu u Smolenska, byly 
poprvé udělovány tituly "gardový". Stalo se tak z rozhodnutí č. 308 Rady lidových komisařů. První a čtvrtá divize získaly titul 
gardové a na  jejich bojové zástavy byly připentleny  Georgijevské stuhy. 

Od 8.listopadu 1943 byla veškerá vysoká vyznamenání a řády za statečnost v boji proti okupantům podkládána Georgijev-
skou stuhou. 

Také medaile "Za vítězství nad Německem ve Velké vlastenecké válce 1941-1945", byla účastníkům bojů udělována spolu s 
Georgijevskou stuhou. 

Po skončení války bylo toto vyznamenání udělováno všem válečným veteránům. Ještě dnes je udělováno v zemích Spo-
lečřenství nezávislých států. 

V roce 1998 byla stužka opět obnovena v Ruské federaci a od 60.výročí - 9.května 2005 - je opět udělována jako pamětní 
vyznamenání za vítězný boj proti fašismu. 

NA UKRAJINĚ je tento symbol boje proti fašismu opět aktuální. Od jara 2014 se jím dekorují proruští demon-
stranti, kteří stojí proti fašistickým, prozápadním kolaborantům. 
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Předběžná nabídka zá-
jezdu do Smolensku, 
Volgogradu, Moskvy 

a Minsku ve dnech 5. 5. 
– 16. 5. 2015 

 

Zveme Vás k návštěvě Volgogradu 
a dalších míst v Rusku. 
Základní cena pro účastníka bude předběž-
ně 18.000,-Kč, studenti 15.500,-Kč. 
Odjezd z Ostravy autobusem dne 5. 5. 
2015 s první zastávkou ve Smolensku, s 
prohlídkou města s průvodcem a první tep-
lou stravou. 
Pokračujeme do Volgogradu, kde bude pro-
gram na 4-5 dnů, s účastí na vojenské pře-
hlídce, návštěvou památných míst bojů Sta-
lingradské bitvy včetně muzea PANO-
RÁMA, účast na pietním aktu na Mama-
jově mohyle se sochou Mať rodina, projížď-
kou lodí po Volze s veterány a kozáckým 
souborem, účast na kulturních programech 
s ohňostrojem na nábřeží Volhy, návštěvou 
města Volžskij, návštěvou městského muzea 
v Gorodišti (předměstí Volgogradu), besedou 
s představiteli Volgogradské asociace mezi-
národní spolupráce. Počítáme i s osobním 
volnem pro návštěvu různých míst, dle vlast-
ního výběru. 
Na zpáteční cestě pak bude dvoudenní za-
stávka v Moskvě s prohlídkou a s nočním 
přejezd do Minsku s prohlídkou města a 
obědem a na závěr odjezd zpět do Ostravy, 
kam bychom měli přijet v dopoledních hodi-
nách, dne 16. 5. 2015. 
Plná penze bude ve Volgogradu, polopenze 
pak v Moskvě, Smolensku a Minsku. 
V ceně zájezdu jsou zahrnuty náklady na 
dopravu, víza, pojištění, ubytování, stravo-
vání (dle rozpisu), vstupné do muzea PA-
NORÁMA, projížďka po Volze a prů-
vodci ve městech, jimiž budeme projíždět. 
Předběžné přihlášky zasílejte na naši kon-
taktní adresu:  
MěR ČRS, Českobratrská 4, Ostrava, 
702 00,  e-mailem na: Ka-
rel.sestak@seznam.cz, nebo telefonicky: 
602 547 441 
 
        RSDr. Karel Šesták, předseda 

MěR ČRS v Ostravě 
 

Otevřený dopis pro velvyslanectví Ruské federace 
v ČR 
 

V Praze dne 16. dubna 2014  
Vážený pane mimořádný a zplnomocněný velvyslanče, 
 
Spojenci svým vítězstvím, na němž měl zvlášť významný podíl  Sovětský svaz, jehož 
27 milionů občanů padlo v boji, či bylo Němci zavražděno,  zachránili náš národ 
před zničením. Tuto skutečnost nesmíme nikdy zapomenout! Existujeme proto, že 
Spojenci, na jejichž straně bojovala i československá vojska, porazili Němec-
ko. Jinak by již nikdo z nás z nás Čechů zde nebyl.  Z tohoto zásadního hle-
diska bychom vždy měli posuzovat i své vztahy k dřívějšímu Sovětskému sva-
zu a nynější Ruské federaci. V květnových dnech roku 1945 se náš národ zno-
vu „narodil“ a obnovil svou státnost. 
 
Nevěříme obviňování Ruska z agrese. Ruské síly nejsou na hranicích USA, ale ame-
rické  na hranicích Ruska. Rusko má právo činit veškerá nutná obranná opatření pro-
ti hrozící agresi.  Rovněž podporujeme všechny ukrajinské demokratické síly, které se 
staví proti vzrůstajícímu nebezpečí vnitřního fašismu a usilují o federalizovanou a 
neutrální Ukrajinu. Se souhlasem přijímáme a podporujeme ruskou mírovou zahra-
niční politiku.  
 
Už od dob národního obrození cítí  obyčejný český člověk zvláštní sympatie k  Rusku 
i dalším slovanským státům. I dnes princip slovanské vzájemnosti, který často je úče-
lově, avšak  zcela mylně, interpretován jako nějaký imperiální panslavismu, je nám 
vlastní. Slované jsou si blízcí i v současnosti. Jen představitelé některých slovanských 
států se v tomto směru odcizují cítění většiny vlastních občanů. I u nás je tomu zčásti 
tak. Současný ministr zahraničních věcí ČR, zejména svým protiruským vystupová-
ním, nevyjadřuje, jak jsme přesvědčeni, stanoviska většiny   občanů. Rovněž tak se 
stydíme i za většinu „našich“ médií, která, jak s lítostí sledujeme, v lepším případě jen 
zkreslují informace, v tom horším pak nemluví pravdu, či i lžou. Naše zahraniční po-
litika  je téměř jednostranně  zaměřena na Evropskou unii či dokonce jen na SRN, 
současného středoevropského hegemona, aniž by chápala, že k plnému zabezpečení 
naší státnosti patří i dobré vztahy k Rusku, a to nejen ty ekonomické.  
 
Obracíme se na Vás, vážený pane mimořádný a zplnomocněný velvyslanče, abychom 
Vás ujistili v této nelehké době o naší podpoře obranného úsilí Ruska a jeho zahra-
niční politiky. I představitelé Ruska, včetně prezidenta V. Putina, by měli vědět, že 
mezi Čechy, bez ohledu na to, co říkají někteří naši politici či odcizená média, mají 
hodně přátel, kteří se sympatiemi a pochopením sledují ruské aktivity, směřující 
k překonání devastujícího blokového vidění světa a jeho loupeživých „rytířů“, roz-
chvacujících z bohatství slabších národů vše, co je možné. Zvlášť oceňujeme  hod-
notové směřování ruské společnosti. V době nelehké pro Rusko se k vám přátelsky 
hlásíme. Chápeme vás a jsme s vámi! 
 
Přejeme ze srdce Ruské federaci hodně zdaru při mírovém řešení současné mimo-
řádně hluboké krizové situace. 
 
S hlubokou úctou a přátelskými pozdravy 

Ing. Jaroslav Vodička, 
Předseda Českého svazu bojovníků za svobodu a Vlasteneckého fóra 

 
 

 

 

 

 

OKRESNÍ ZPRAVODAJ KSČM NYMBURK je oblastní mutaci listu Zážeh, registrovaném Min. kultury ČR pod č. MK ČR E 12231.  Web okresního 
výboru KSČM Nymburk: http://www.ovkscm.estranky.cz Vyšlo 01. 05. 2014. 

Předvolební akce k volbám do EP proběhne v Lysé nad 
Labem ve středu 21. 5. 2014 od 9:00 do 11:00 – naproti re-
staurace U Krále Václava (u parkoviště) ul. Masarykova. 
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